[bookmark: _GoBack]“义路同行-全球青年创业培训计划”报名表
Application Form of “Run with Yiwu-Global Youth Business Program
	基本信息General Information

	*是否是第二届“丝路青年梦想汇”参赛选手（如获得奖项，请标注）
Participant of 2nd Silk Road & Young Dreams or not(please note the prize you won)
	
	*是否是丝路菁英会会员
Member  of Silk Road Young Leaders Club or not
	

	姓名
Full Name
	
	中文名（选填）
Chinese Name（optional）
	
	照片
Photo

	性别
Gender
	
	出生日期
Birth Date
	
	

	国籍
Nationality
	
	护照号
Passport Number
	
	

	手机号码
Telephone Number
	
	微信号
Wechat
	
	

	电子邮箱
Email Address
	
	通讯地址
Address
	

	英语水平
English Proficiency
	
	职业 
Occupation
	

	所在学校
University
	
	年级和专业
Grade & Major
	

	公司名称
Company Name
	
	行业
Industry
	

	T恤尺码
Tshirt Size
	
	饮食禁忌
Food Prohibition
	

	紧急联系人姓名
Emergency Contact Person
	
	联系方式
Emergency Contact Information
	

	开放性问卷(每项100-300字）Open Questions（100-300words each）

	1.请简要说明你与创业相关的经历,如社团、项目、实习、奖项等。
Please give a brief introduction of your past experience related with business, 
e.g. clubs/projects/internships/awards/etc.

	

	2.我们会为你安排一位经验丰富的企业家作为你的创业导师。你希望你的导师是什么行业的？
We will assign an experienced entrepreneur as your mentor. What industry do you expect your mentor is from?

	

	3.你有何特长，能为“义路同行-全球青年创业培训计划”贡献什么？
What’s your advantage? What can you contribute to “Run with Yiwu- Global Youth Business Program”?

	

	4.你希望从“义路同行-全球青年创业培训计划”获得什么？
What do you expect from “Run with Yiwu- Global Youth Business Program”?

	


请在2019年5月16日17:00前将文件名为姓名+国籍+义路同行的报名表发送至 
silkroad@srca-info.com
Note: Please send this application with the file name of “Name + Nationality + Yiwu” to silkroad@srca-info.com before 17:00, May 16, 2019. 





